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Oprichting afstammingscentrum en DNA-databank  -  Stand van zaken
 
In december 2014 en januari 2015 vonden in het Vlaams Parlement hoorzittingen plaats 
naar aanleiding van de problematiek inzake de gedwongen adopties. Er werd ook een 
expertenpanel aangesteld. 

Een van de aanbevelingen van het panel is het onderzoeken van een 
afstammingscentrum en een DNA-databank.

In de begroting 2018 is hiervoor inderdaad in middelen voorzien: er werd een bijkomend 
budget toegekend van 300.000 euro voor het afstammingscentrum binnen adoptie.

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de oprichting van een DNA-databank? 
Wat is de stand van zaken voor de noodzakelijke regelgeving hieromtrent?

2. Wat is de stand van zaken omtrent het juridische struikelblok uit de wet van 6 juni 
2007? Welke mogelijkheden worden overwogen om dit struikelblok weg te werken?
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ANTWOORD
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1. De oprichting van het afstammingscentrum dient decretaal verankerd te worden. 
Daartoe wordt momenteel de nodige regelgeving voorbereid; hierbij wordt effectief 
rekening gehouden met het feit dat er al in 2018 budget voorzien is. 
Het regelgevend kader voorziet aldus in de nodige bepalingen om een snelle opstart 
mogelijk te maken. Parallel hiermee werd overleg gepleegd met o.a. de centra voor 
menselijke erfelijkheid die interesse toonden in de werking van de DNA-databank.

2. Een parlementair initiatief tot punctuele aanpassing (artikel 56) van de wet van 6 
juni 2007 op de medisch begeleide voortplanting, lijkt aangewezen en haalbaar.   


